
 

 

 



 

 



 

 

 

 

 



 

 



 

 



 

 

 

 

 

 
 

 شكر وعرفان  

 
 
 



 

 

 الإهذاء
  ٌاا احمهد لله لى  نا تحيأةدأ كلامي الذي ةفضلً وصلج لملاميبسم الله 

 يو السنينأٌدي ثهرة غلم وجٍدٌا ذ
وغخادي... إلى نو رباني وأحسو إلى نو كان غدتي  إلى نو أفنى غهره في الجٍد...

حربيتي وزرع في أىتل الأخلاق والمتادئ وغلهي نو غطفً سلاني... إلى نػلمي الأول 
في احمياة... إلى نثلي الألى  في الصبر والإيهان ةاللدر نيفها كان إليم "أبي الغالي" 

 ورفيق دربي "زوبير الطتيب"
وضػج تحج أكدانٍا الجيان... إلى نو كدنج لي وسٍرت إلى ىتع احميان... إلى نو 

وصبرت في شدادئي، غلى نو اةخٍجج فرحا وسرورا لفرحتي ونجاحي حفظٍها الله 
 ورعاٌا أمي احمتيب "فيروز"

أَم روحي: ىَر الهدى، اسهٍان، ذنرى..  إلى أخَاتي ح
اَ ملاذي وملجئي... إلى نو جػلٍم الله إخَتي في الله ونو  أحتبخٍم إلى نو كاى

 أصدكائي لكم خالص المحتث والَفاء
 وإلى كل نو ساغدوني ولَ ةكلهث واحدة، وإلى كل نو يػرف "الطيب سلَى".

 وأخخم إٌدائي ٌاا... إلى كل نو:
 أخاوا لى  عاحلٍم محهل لَاء احمق والػدالث. 

 إلى كل نو كاىج ىصرة المظلَم غايخً. 

 إلى كل نو كاىج أىفسٍم سانيث غو كل 

 ؤلاءإلى كل ٌ 

 إلى أصل اللاىَن أساحاة... كضاة... ومحامَن. 
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Summary 

The Administrative Judicial Syndicate is the legal guarantee mechanism granted 

by the legislator to him to embody the controls of the electoral process and to 

ensure the smooth conduct and transparency of the electoral process and to 

achieve the extent of its suitability to legitimacy according to a specific law that 

guarantees freedom of political participation, starting from the process of 

preparing electoral lists until the announcement of the results. The Algerian 

legislator has confirmed this guarantee – Judicial oversight - in Organic Law 

No. 21-01 related to elections, which resulted in a dispute of a special nature 

related mainly to the duration and nature of the judicial ruling. 


